
Docnr2
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Locatie HVR038a, aanvang 10:00uur- ll:30uur
I

1 I

geeft aan dat hij ook vanaf vorige week
stelt voor om de

Voorstelrondje.

I5.1.2.e

zullen het van haar overnemen.5.1.2.e

2. Mededelingen en actualiteiten
I

hebben onlangs een gesprek gehad met

I Transparant besproken en gedeeld wat met COA is5.1.2.e

/ )5.1.2.e

I I5.1.2.e

Business case is voorgelegd dus er zijn verschillende instanties die nu van plannen

I
geeft aan ook in het duister te tasten over actuele

Op

geeft aan volledig
hierin staat. Dit in relatie met de units, de

Net voor de zomer hebben de gemeenten in de regio gecommuniceerd over de 
opgave die we hebben binnen West-Brabant-West als het gaat om de opvang van 
asielzoekers/migranten. Algemeen gepubliceerd welke aantallen wij als regio graag 
voor ons rekening willen nemen. Bestuurlijk een afspraak die gemaakt was en is

punten te behandelen waar we wel wat over kunnen zeggen en de andere punten 
eventueel schriftelijk nasturen.

voorhand niks geks, zoals het er nu uitziet geen blokkade. Maar valt en staat met de 
EUAA-units, omdat dit grootste kostenpost is. Aanbod is in die zin daar ondergeschikt 
aan of dit wel of niet lukt. Hangt uiteraard ook af van de uitkomsten van de 
onderzoeken. Business case zal hierop worden aangepast. Redeneren altijd vanuit de 
totale business case. Paar grote componenten worden nog bekeken maar zoals het er 
nu uitziet is deze component naar verwachting geen blokkade.

besproken/aangeboden. Nuijten wenst afspraken voor langere termijn. Gemeente 
wil voorlopig, bestuurlijk graag vast blijven houden aan de termijnen zoals die nu zijn 
afgesproken. Deur voor langere termijn is niet helemaal dicht maar vooralsnog 
blijven we uitgaan van de periode zoals onze bestuurders met elkaar hebben 
besproken.

I 
I

stand van zaken. Weet dat onderzoeken lopen maar heeft helaas geen 
terugkoppeling.
COA zal er waarschijnlijk wel uit gaan komen met aanbod van 512e

afhankelijk te zijn van hoe 512e

3. Bespreekpunten
• Planning
Gemeente wenst graag helderheid over de planning. 512e

weten, die staan in afwachtstand. Door communicatieproblemen met 512e

contact met hem probeert te krijgen, helaas is dit niet gelukt. 512e

blijven dingen nu liggen. 512e

geeft aan dat dit haar laatste keer is dat ze aansluit in deze groep. 512e

Update 512e

1. Opening
Onduidelijk of 512e

blok (digitaal), 512e

nagekomen.
Wethouder van Ginderen en 512e

Update COA (5.1.2.
5.1.2.e

nog aansluit. 512e

Aanwezig: 512e
5.1.2.e

en/of 512e



dit te gaan opstellen. Info die we nu niet kunnen
bespreken. Graag de gemeente hiervan

I geeft aan dat als wij al een concept hebben met opmerkingen dit zeker5.1.2.e

zodat het

Openstaande vragen Q&A -12 juli 2023

I voor moeten leggen. Kunnen we nu niet5.1.2.e

verder bespreken.

COA zal PvE (gerelateerd aan de doelgroep) aan gemeenteo
Er zijn PVE voor korte en lange

worden voorgelegd.

I
5. Wat verder ter tafel komt

om alle informatie, onderzoeksresultaten en dingen die mogen
worden gedeeld naar 5.1.2e te sturen.

> ACTIE: COA deze week informatie (o.a. PvE, schriftelijke info/update over planning)
) doorsturen.

verzoeken om vervolgoverleg in te plannen.

6. Sluiting

bespreekbaar is. Er kan nu al gekeken worden naar dingen die schuren of nadere 
uitleg vergen. Voorkeur is zeker om eerst ambtelijk een degelijk concept te hebben 
wat daarna met bestuurders besproken kan worden. Al goed om hierover samen in 
gesprek te gaan.

uitkomsten van de onderzoeken, tast hij nu totaal in het duister. Moet echt 
schriftelijk worden afgehandeld.

COA wil uniformiteit in gemeentes dus is goed om zo'n concept te kunnen gebruiken. 
BO is uniform document maar daarnaast kan elke gemeente extra 
opmerkingen/aanpassingen bespreekbaar maken.

volgend overleg besproken kan worden.
> ACTIE: Gemeente intern slag maken met BO. Ook werkafspraken naast BO moeten 

uitgewerkt worden. Kan voor volgend overleg op de agenda om te bespreken.

Verzoek van 512e

> ACTIE COA: Verzoek 5.1.2.

> ACTIE: =

> ACTIE: COA doorsturen PvE aan gemeente.
> ACTIE: Gemeente zal vragen opnieuw voorleggen aan 512e

> ACTIE: 5.1 2.

stelt voor om onze versie concept BO al te delen met 512e

Punten zullen opnieuw aan 512e

4. Acties en besluiten
• Zijn de besproken acties nagekomen? Zijn er nog dingen blijven liggen?

• Samenwerkingsovereenkomst
Gemeente heeft een concept bestuursovereenkomst waar intern al naar ambtelijk 
naar gekeken wordt (nog niet bestuurlijk onderzocht). Ons bestuur hecht veel 
waarde aan uniforme afspraken in de regio.

bespreken, graag deze week met 512e 
op de hoogte brengen.

aan gemeente 512e

geeft aan dat we dit aan 512e

doorsturen. Aanvullende opmerking 512e 
termijn. Zijn heel veel PVE in omloop.


